

FUTURE TEXTILE ROAD

The future of the new textile industry: a dialogue between Xinjiang, China and Europe

Urumqi, Xinjiang – May 16th, 17th, 18th 2017

Santex Rimar Group, Leading Group Office for Development of Employment-Centered Textile and Apparel Industry in Xinjiang Uygur Autonomous Region and China Textile Information Centre, jointly organized **FUTURE TEXTILE ROAD - The future of the new textile industry: a dialogue between Xinjiang, China and Europe**, a Forum which retraces the Silk Road to open a new dialogue between the Asian continent and the Mediterranean Sea.

The aim of the event is to build an innovative platform for the future development of the global high-end textile industry and the long-term construction of the cooperation system between different Countries aligned with The Belt and Road Initiative.

Zhao Qing, Xinjiang Uygur Autonomous Region Vice Chairman; **Gao Yong**, China Textile Industry Federation Party Secretary and Secretary General; **Liang Yong**, Xinjiang Uygur Autonomous Region People's Government Deputy Secretary-General, Xinjiang Textile and Apparel Employment Leading Group Office Director; **Yang Zhaohua**, Vice president of China Textile Industry Federation, China Chairman of the China Textile Industry Association; **Peng Yanli**, Deputy Secretary-General of China Textile Industry Association; **Qiao Yanjin**, President of China Textile Industry Association, Director of Productivity Promotion Department of China Textile Industry Association, Director of China Textile Information Center; **Ferdinando Businaro**, Santex Rimar Group President; **Stefano Gallucci**, Santex Rimar Group CEO - attended as organizers.

“According to the ten-year plan, by 2023, Xinjiang will build China largest cotton textile production base and the western region largest garment export processing base. Moreover, Urumqi will turn into a fashion capital of Central Asia” said **Zhao Qing**, Xinjiang Uygur Autonomous Region Vice Chairman.

Gao Yong, China Textile Industry Federation Party Secretary and Secretary General, pointed out that the Forum is expected to create an efficient platform for international cooperation, build closer and stronger network of partners, promote textile industry exchanges at a wider and higher level.

“Xinjiang has become one of the most competitive and rapidly developing textile zone in China, even compared with Vietnam and other regions of Southeast Asia. **The industry output value is planned to increase from 30 billion RMB in 2014 to 400 billion RMB in 2023.** Xinjiang is the nearest region of China to Europe with the shortest and less expensive transport time: international freight **train through Xinjiang takes only 12 days to Germany.** By 2023, Xinjiang will become the largest cotton textile industry base of China and the most important clothing export base in Western China” explained **Liang Yong**, Xinjiang Uygur Autonomous Region People's Government Deputy Secretary-General, Xinjiang Textile and Apparel Employment Leading Group Office Director.

SANTEX RIMAR GROUP

“We are here to open a new dialogue between Xinjiang, China and Europe: “Future Textile Road” stays for brand-new connections which are being established between different Countries and Regions. We want to continue to prove our commitment to the Chinese textile industry with this new important milestone in Xinjiang. Xinjiang definitely represents a great opportunity for the global textile industry” replied **Ferdinando Businaro**, Santex Rimar Group President.

Stefano Gallucci, Santex Rimar Group CEO added: “Santex Rimar Group wants to join The Belt and Road initiative. We want to bring our know-how and experience in providing solutions for the textile industry and help customers become successful”.

Giovanni Bonotto, Creative Director, Bonotto; **Cheng Yingfen**, Designer Director, Xinjiang Atlas Research and Development Promotion Center; **Francesco Dalla Rovere**, President, Sinv Holding; **Arthur Huang**, CEO and Founder, Miniwiz; **Pietro Pin**, Head of New Technologies Research and Development, Benetton Group; **Cristiano Seganfredo**, Artistic Director, Krizia; **Su Xiao**, President, Shangdong Ruyi Group; **Sun Weiting**, Chairman, Huafu Top Dyed Melange Yarn Co., Ltd; **Calvin Woolley**, Global Supplier Development Leader - Textiles Category Area, Ikea – gave a speech during the first day of the Forum.

Forum contents shifted from Ikea commitment to sustainability, new materials and innovation improvement to Bonotto example of producing high quality fabrics for the most important fashion brands of the world; from cutting-edge Chinese textile companies such as Ruyi and Huafu to the high-performance applications of recycled materials of Miniwiz.

The essence of the dialogue between Xinjiang, China and Europe was perfectly represented by the Forum special content: **ZHUCHONGYUN COLLECTION** designed and curated by Zhu Chongyun - Founder of Marisfrolg Group, Board Chairman of Marisfrolg and Creative Director.

Thanks to a unique expression of style ZHUCHONGYUN is aiming to develop fashion into art with no distinction between the East and West. The displayed collection, named *East & West Melody*, combines and reshapes traditional East cultural elements with Western contemporary design techniques.

As Cristiano Seganfredo, Artistic Director, Krizia, said during his speech: “Creativity is the new weaving machine. The yarns of this loom are dialogue between different cultures, technology, art, design, sustainability and cultural engagement. For future textile roads we need to weave new ideas and not only physical yarns!”.

About the organizers:

Leading Group Office for Development of Employment-Centered Textile and Apparel Industry in Xinjiang Uygur Autonomous Region is a coordinating body established for the implementation of the strategic planning which is set up by the Chinese Central Government, namely, one million employment program in Xinjiang (2014-2023).

SANTEX RIMAR GROUP

The office of the leading group is in the general office of the people's government of Xinjiang Uygur Autonomous Region.

Its main duties are:

1. Study and solve the major issues in the planning process, draft and report industrial policies, measures and suggestions to Central Government and the Party Committee and the people's government of Autonomous Region.
2. Supervise and coordinate the using of special fund of textile and clothing industry and evaluate the effect of fund using.
3. Conduct supervision, assessment and statistical analysis to the implementation of the program.
4. Hold industrial activities such as Asia-Europe Silk Road Fashion Festival.

China Textile Information Center (CTIC) is an authoritative information and consulting services organization in China's textile industry and also the largest comprehensive research and public service organization of the industry. CTIC is dedicated to pushing forward the development, transformation and upgrading of textile industry; promoting the spread and application of textile technology and cultural creativities; supporting closer integration of the textile industry with fashion industry, cultural and creative industry and information industry as well as emerging industries of strategic importance; and helping Chinese textile and apparel enterprises improving their product quality, market presence and international competitiveness. Headquartered in Beijing, CTIC has many branch offices spread over many cities including Shanghai, Guangdong, Fujian, Jiangsu and Zhejiang, and more than 20 wholly-owned and holding subsidiary companies.

Santex Rimar Group is a machinery manufacturer and a partner for customized solutions which provides the most efficient technology in respect to productivity, energy saving and sustainability, low maintenance costs and state of the art production processes.

Santex Rimar Group is present in Switzerland, China, India and Turkey with headquarters in Italy and has more than 30,000 customers throughout the world.

100 years of experience, worldwide customer sales, service and support organization together with in-house R&D, mechanical and software engineering make the Group a complete system solution provider.

SANTEX RIMAR GROUP

Località Colombara 50

36070 Trissino, Vicenza – Italia

press@santexrimar.com

www.santexrimar.com

www.santexrimar.com.cn



未来纺织之路

未来的新型纺织工业: 开启中国新疆和欧洲纺织领域的新对话

新疆 乌鲁木齐 – 2017.4.16,17,18

桑德森力玛集团携手新疆纺织服装就业领导小组办公室和中国纺织信息中心共同呈现**未来纺织之路—未来的新型纺织工业: 开启中国新疆和欧洲纺织领域的新对话**。论坛将重返丝绸之路, 开启亚洲大陆和地中海区域纺织领域的新对话。

本次论坛遵循“一带一路”精神, 旨在通过对新疆高端纺织产业的未来发展潜力和中欧纺织产业链合作体系长远构建的探索。

新疆维吾尔自治区副主席**赵青**, 中国纺织工业联合会党委书记兼秘书长**高勇**, 新疆维吾尔自治区人民政府副秘书长、新疆纺织服装就业领导小组办公室副主任**梁勇**, 中国纺织工业联合会副会长、中国家用纺织品行业协会会长**杨兆华**, 中国纺织工业联合会副秘书长、中国毛纺织行业协会会长**彭燕丽**, 中国纺织工业联合会生产力促进部主任、中国纺织信息中心主任**乔艳津**, 桑德森力玛集团董事长**Ferdinando Businaro**、CEO **Stefano Gallucci** 作为主办方, 出席了本次论坛。

新疆维吾尔自治区副主席**赵青**在致辞中表示, “根据十年规划, 到 2023 年, 新疆将建设中国最大的棉纺织生产基地、西部地区最大的服装出口加工基地, 同时把乌鲁木齐市建设成为中亚时尚之都。”

中国纺织工业联合会党委书记兼秘书长**高勇**指出, 期待本次论坛能打造一个开放和高效的国际合作平台, 构建一个更加紧密和强劲的伙伴关系网络, 携手各方推动更大范围、更高水平、更深层次的产业大交流与大融合。

新疆维吾尔自治区人民政府副秘书长、新疆纺织服装就业领导小组办公室副主任**梁勇**指出, 新疆已经成为中国纺织服装产业最具竞争的地区之一, 与越南等东南亚地区成本相当。行业产值计划从 2013 年的 300 亿元, 达到 2023 年的 4000 亿元。新疆是中国目前为止纺织服装生产成本最低、到欧洲最便捷、时间最短的地区: 国际货运列车从新疆出发, 12 天便可抵达德国。到 2023 年, 新疆将建设中国最大的棉纺织生产基地、西部地区最大的服装出口加工基地。

桑德森力玛集团董事长 **Ferdinando Businaro** 表示, 我们在此开启了中国新疆和欧洲纺织领域的新对话: “未来纺织之路”为各个国家和地域间留下了崭新的纽带。伴随新疆新的重大里程碑, 我们希望继续恪守我们对中国纺织行业的使命。新疆毫无疑问地展现了他在全球纺织行业的重大契机。

桑德森力玛集团 CEO **Stefano Gallucci** 补充, 桑德森力玛集团非常希望参与到“一带一路”精神之中。我们希望带来更多的技术和经验, 为纺织行业提供解决方案, 帮助客户获取成功。

BONOTTO 集团创意总监 **Giovanni Bonotto**, 新疆艾德莱斯研发推广中心设计总监**程应奋**, SINV 集团总裁 **Francesco Dalla Rovere**, MINIWIZ 创始人兼 CEO **Arthur Huang**, 贝纳通集团新技术研究与开发负责人 **Pietro Pin**, KRIZIA 艺术总监 **Cristiano Seganfredo**, 山东如意集团总裁**苏晓**,

华孚色纺股份有限公司董事长**孙伟挺**，宜家全球供应商开发主管-纺织品类 **Calvin Woolley**，在论坛第一天发表演讲。

此次论坛的特殊环节---玛丝菲尔集团创始人、玛丝菲尔集团董事长及创意总监朱崇恽女士主导设计的系列女装静态展将中国新疆与欧洲对话的精华展现得淋漓精致。

采用朱崇恽女装展示的特殊形式，旨在表达将东西方文化无差异地融入成时尚工艺。此次展示的系列，被命名为“东西方旋律”，它将传统的东方文化元素和西方当代设计技巧完美地整合和改造。

就像 KRIZIA **艺术总监** Cristiano Seganfreddo 在此次发言中说道的，创造力就是新的织机。织机上的纱线就是不同的文化、技术、工艺、设计、可持续性以及文化交汇之间的对话。未来的纺织之路，我们需要织出的是新理念，而不仅限于单纯的纱线。

主办方介绍：

新疆纺织服装就业领导小组是为落实中央政府在新疆实施发展纺织服装产业促进百万人就业战略规划（2014—2023）而设立的协调机构，领导小组办公室设在自治区人民政府办公厅，主要职责是：

一、研究、协调解决推进规划过程中的重大问题，拟订产业政策措施建议，报中央和自治区党委政府。

二、统筹、协调中央和自治区纺织服装产业专项资金使用方向，对资金使用效果进行评估。

三、组织、开展督查、考核、统计分析等工作。

四、举办亚欧丝绸之路服装节等行业活动。

中国纺织信息中心是全国纺织行业权威的信息咨询研究和服务机构，也是全国纺织行业最大的综合性研究与公共服务机构。中心长期致力于推动行业发展与转型升级，促进纺织科技与文化创意的传播与应用，助力纺织产业与时尚产业、文化创意产业、信息产业、战略性新兴产业的深度融合，提升国内纺织服装企业的产品水平、市场地位与国际竞争力。中心总部设在北京，并在上海、广东、福建、江苏、浙江等地设有多家分支机构，拥有全资及控股子公司**20**多家。

SANTEX RIMAR GROUP

桑德森力玛集团是一家设备制造商，是提供定制化解决方案的合作伙伴。我们可在生产力、节能、可持续性、低成本维护以及生产工序最优化方面提供最高效的技术。

桑德森力玛集团总部位于意大利，并在瑞士、中国、印度、土耳其设有子公司。我们拥有**30,000**多家客户，遍布全球各地。

100年的专业经验、全球化的销售、服务和支持团队，以及内部的研发、机械和软件工程团队让我们的集团成为可以提供完整系统解决方案的供应商。

SANTEX RIMAR GROUP

Località Colombara 50

36070 Trissino, Vicenza – Italia

press@santexrimar.com

www.santexrimar.com

www.santexrimar.com.cn

CAVITEC HAS ISOTEX®   SMIT SOLWA SperottoRimar

info@santexrimar.com | www.santexrimar.com